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1 Innledning  

Årsmøteperioden 2016-2017 har vært en aktiv tid for Sarpsborg Arbeiderparti. Valgkampen 
året før ga et godt resultat og partiet har arbeidet med å omgjøre dette til politiske 
resultater. Dette har resultert i vedtak om full eneroms dekning, en satsning på økt 
lærertetthet, byggestart på ny barnehage i sentrum, planlegning av nytt bibliotek og ny 
idrettshall på Sandbakken for å nevne noe.  

Skolering og organisasjonsutvikling har vært viktig for partistyret i 2016. Det har vært høy 
aktivitet i studieutvalget vårt. Det er blitt vedtatt en organisasjonsmessig handlingsplan og 
utarbeidet en organisasjonsstrategi basert på 3 felles lagsstyremøter. Dette arbeidet er 
foreslått videreført. 

Sarpsborg Arbeiderparti ble på slutten av året preget av at to av våre bystyremedlemmer 
valgte å melde seg ut av partiet. I etterkant av dette har partistyret og bystyregruppa 
gjennomført en omfattende prosess for å gjennomgå arbeidsformen vår. Dette for å sikre at 
alle medlemmer opplever det meningsfylt å delta i Arbeiderpartiet. Dette arbeidet må 
videreføres i hele partiet fremover. 

Partiet har god økonomi og god økonomistyring. Partistyret har også tatt initiativ til en ny 
fordelingsnøkkel for inntekter til arbeiderlaga, som representantskapet vedtok. Dette for å 
stimulere til mer lokal aktivitet i partiet.  
Sarpsborg Arbeiderparti hadde ved årsskiftet 31.12.2016, 456 medlemmer med betalt 
kontingent. Det er en reduksjon på 14 fra forrige år.  

2 Tillitsvalgte 
Partistyret 2016-2017: 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Følgende tiltrer styret: AUF (med fulle rettigheter), ordfører, gruppeleder, 
fylkestingsrepresentanter, leder i LO Sarpsborg.  

Verv Fnavn Enavn Lag 

Leder Fredrik 
Bjørnebekk-
Waagen Sentrum 

Nestleder Nina Tangnæs Grønvold Tune 

Sekretær Lisbeth Nesteng Tune 

Kasserer Elsie Brenne Nordre Sarpsborg 

Studieleder Arne  Berg Søndre Skjeberg 

Kvinnepolitisk ansvarlig Karin B. Korneliussen Borgen 

Styremedlem Anwar Poya Tune 

Styremedlem Morten  Gressum Nordre Sarpsborg 

Styremedlem Stian Jensen Sentrum 

Styremedlem, vara Anne Ragnhild Hasle Borgen 

Styremedlem, vara Alf Theodorsen Navestad 

Styremedlem, vara Inger Johanne Fjeldbraaten Borgen 

Styremedlem, vara Magnar Østby  AUF 

Styremedlem, vara Christin Knold Hansen Nordre 
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Følgende har vært delegater til Østfold Arbeiderpartis årsmøte 2016: 
Nina Tangnæs Grønvold 
Andrine Andersen 
Lisbeth Nesteng 
Anwar Poya 
Karin B. Korneliussen 
Tor Egil Brusevold 
Steinar Haakenstad 
Morten Gressum 
Bjørnebekk 
Stian Jensen 
Therese Thorbjørnsen 
Thor Erik Forsberg 
Elise Waagen 
Arne Berg 
Anne Ranghild Hasle 
Svein Larsen 
 
Følgende har vært delegater til Østfold Arbeiderpartis representantskap 2016: 
Nina Tangnæs Grønvold 
Sindre Martinsen-Evje 
Svein Larsen 
Lisbeth Nesteng 
Thor Erik Forsberg 
Hanna Kardoley 
Styret hadde fullmakt til å rokkere listen etter valget av fylkesstyret i Østfold AP. 
 
Vararepresentanter: 
Arne Berg 
Linda Engsmyr 
Stian Jensen 
Trine Jørgensen 
Morten Gressum 
Karin B. Korneliussen 
 
Revisorer: 
Tone Ingesen 
Per Hugo Samuelsen 
Vara:  Aage Willy Elstrøm - Rebecca Skauge 
 
Samarbeidskomiteen LO – AP: 
Leder SAP  personlig vara:  gruppeleder 
Nestleder SAP  personlig vara:   sekretær 
Ordfører  personlig vara:  varaordfører 
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AOF Sarpsborg, Halden og Indre Østfolds årsmøte og representantskap: 
Karin B. Korneliussen 
Vara: Inger-Christin Torp 

Lisbeth Nesteng 
 

Representant Oscar Torp Heimen: 
Arne Berg 
Vara: Elsie Brenne 
 

3 Styrets arbeid 
 
Styret har i løpet av perioden hatt 12 møter. Arbeidet i styret har vært godt, med gode 
diskusjoner, høy deltakelse og regelmessige møter. Laget har vært aktive på sosiale medier 
og har jobbet aktivt med å skolere medlemmene.  
 
Styrets arbeid har vært fordelt til de forskjellige medlemmene gjennom råd og utvalg som 
har arbeidet innen forskjellige områder.  Styret har behandlet følgende saker:  

 
10.03.2016 Evaluering av årsmøte 

 Valg av tiltredende styremedlemmer i bystyregruppa 

 Studiearbeid 2016 

30.03.2016 Underveismelding planstrategi 

 Underveismelding delegeringsreglementet 

 Handlingsplan og budsjett S.borg Kommune, opprette saksordfører 

 Samarbeid Fagforbundet S.borg og SAP 

 Vedlikehold partiets fane 

18.04.2016 Forberedende valgkomite, for valg av utvalgsledere 

 Jernbane, planprogrammet ut på høring 

 Delegeringsreglementet 

 Mandat til fanekomiteen 

18.05.2016 Forprosjekt - idrettshall på Sandbakken 

 

Underveismelding - Fremtidens lokalisering av bibliotek og 
kulturskole 

26.05.2016 Valgkomiteens innstilling til nye utvalg 

 Nominasjon 

 Kommunereform 

 Organisatorisk handlingsplan 

 Fordeling av frikjøp 

 Arbeiderlagas medlemsskap i AOF 

 Sommer avslutning 

 Oscar Torp kveld 

 Regionreform 

 Markering 22.juli 

14.06.2016 Plan for skolering og studiearbeid 

 Strategigruppe 

25.08.2016 Organisatorisk handlingsplan 
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 Orientering fanekomiteen 

21.09.2016 Evaluering 1.samling felles lagsstyremøte 

 sosialdemokratisk ledelse 

 Partibehandling av regionsreform 

 Oscar Torp kveld - økonomi 

 Detaljreguleringsplan for Bukkenes - utsatt av bystyret 

  kommer til rep.skap i feb.2017 

19.10.2016 Nominasjon Stortingsvalget 2017 

 Underveismelding eneromsdekning 

 Regionreform 

 Ny økonomisk fordeling til arbeiderpartilaga 

15.11.2016 Budsjett og handlingsplan  

 Økonomisk fordeling til arbeiderpartilaga 

 Valgkampplan for 2017 

 Regionreform 

 Forslag fra fanekomiteen 

 Forventninger til frikjøpte 

 Ubetalte kontingenter 

13.12.2016 Gjennomgang av møtet i bystyre 7. desember 

 Studieplan vedtas 

12.01.2017 Forberedende valgkomite; vedtatt. For valg av utvalgsleder 

 Valgkamp 2017 

 Årsmøteforberedelser 

 Evaluerings av budsjettprossesen 

 Jernbanetrase 

 Valgkomite - for årsmøte 7.mars 

 Prosess for budsjett og handlingsplan S.borg Kommune 

 Organisatorisk handlingsplan 

 Valg av utsendinger til Arbeiderpartis landsmøte -april 2017 

 Søknad om støtte fra laga 

 Orientering: Samarbeidskomiteen 

 Orientering: Bypakke fase 2 

 Bestilling av ny fane 
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4 Representantskapet 
Det har i perioden vært avholdt 10 møter i representantskapet. Med få unntak har 
dokumentene vært utsendt på forhånd. Følgende har vært behandlet: 

Dato Behandlet 

14.02.2017 Velge ny utvalgsleder 
Jernbanesaken 
Supplere gruppestyrer 

17.01.2017 Prosess for budsjett og handlingsplan 

 Orientering om prosessen vedr. jernbanetrase 

 Orientering om bompengeutløsende prosjekt 

 Velge valgkomite 

22.11.2016 Økonomisk fordeling til arbeiderlaga 

 Valgkampplan 2017. Regionreform. 

 Handlingsplan 2017-2020 - årsbudsjett 2017 

08.11.2016 Inntaksområde for skolene 

25.10.2016 Orientering v/Ole Haabeth,Regionreform 

 Orientering eneromsdekning 

 Orientering "Forskrift om skoletilhørighet" 

 Nominasjon Stortingsvalg 2017 

31.08.2016 Organisatorisk handlingsplan for SAP 

 Orientering kurs: Sosialdemokratisk ledelse 

 Orientering regionreform v/Svein Larsen 

 Orientering boligbygging i kommunen v/Tor-Egil Brusevold 

31.05.2016 Valg av nye utvalg  

 Organisatorisk handlingsplan 

 Kommunereform 

 Nominasjon til stortingsvalg 2017 

 Fordeling av frikjøp 

 Foreløpig arbeid med handlingsplan og budsjett 

18.05.2016 Forprosjekt idrettshall på Sandbakken 

 Fremtidig lokalisering av bibliotek og kulturskole, underv.mld. 

25.04.2016 Delegeringsreglementet. Valg av utvalgsledere 

18.04.2016 Planprogram for ny veg og jernbane 

05.04.2016 Underveismelding planstrategi (utsatt) 

 Underveismelding delegeringsreglement 

 Handlingsplan og budsjett - deles 

5 Budsjettutvalget 
Partiets budsjettutvalg har bestått av representanter for bystyregruppa og partiet. Utvalget 
har på bakgrunn av innspill og forhandlinger med samarbeidspartiene utarbeidet et forslag 
på kommunebudsjett og handlingsplan for Sarpsborg kommune til partistyret. Partistyret 
fremmet deretter sitt budsjettforslag til representantskapet for behandling. 
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6 Studieutvalget 
Studieutvalget har bestått av Trine Jørgensen, Inger Christin Torp, Hanna Kardolay/Jonas 
Eriksen (AUF representant), og Arne Berg studieleder. 
Studieleder er årsmøtevalgt, de øvrige medlemmene er oppnevnt av styret. 
 
Studieutvalget har hatt 3 møter, og to planleggingsmøter med representanter for lagene.  
Studieutvalget har også hatt god kontakt og utvekslet mye av sitt utviklingsarbeid pr. mail. 
 
Utvikling av planer 
Studieutvalget har utarbeidet studieplan for perioden høsten 2016 til høsten 2017, og en 
oppfølgingsplan for vårhalvåret 2017.  Videre har studieutvalget også bistått styre i å utvikle, 
og følge opp Organisatorisk handlingsplan for Sarpsborg Arbeiderparti. Planen rulleres årlig, 
med et to års perspektiv. 
 
Studieaktiviteten 
PROGRAMDEBATT 
Det var god oppslutning om programdebatten i 1. fase, dvs den åpne delen som hadde 
forslagsfrist til 20/6 2016. 
Dette var en organisatorisk hovedsatsing i vårhalvåret.  Dette ble godt fulgt opp i lagene, og 
følgende lag hadde slik aktivitet: 

 Nordre Sarpsborg en studiering 8 deltakere Temaer: forslag på flere av temaene. 
 Tune en  studiering 9 deltakere – Tema: Skole. 
 Felles fra Borgen, Navestad og Søndre Skjeberg. 

Studiering – ca. 15 deltakere – Tema – forslag på flere av temaene. 
 
Felles programdebatt i regi av Sarpsborg Arbeiderparti. 
Det ble organisert i et møte, hvor alle de fem temaheftene dannet grunnlaget for 
debatten.  Det var organisert slik at medlemmene kunne velge fritt hvilket temabord de 
skulle melde seg til.   26 av våre medlemmer deltok. 
 
I høsthalvåret 2016 har Tune Arbeiderpartilag også sendt inn synspunkter på et av 
høringsnotatene Programkomiteen inviterte til innspill på, nemlig “Kunnskapsløft”. 
 
Programdebatten er planlagt fulgt opp i fase to, når programkomiteens forslag foreligger til 
organisasjonsmessig behandling i forkant av landsmøtet. 
 
SOSIALDEMOKRATISK LEDELSE. 
Sosialdemokratisk ledelse var en kombinasjon av felles lagsmøter og tre kurskvelder med 
arbeid i lagene mellom hver samling.  Dette var planlagt og gjennomført høsten 2016. Det 
var 5o påmeldte, hvorav 43 deltok en eller flere av de tre samlingene. 
 
En av hovedhensiktene var å videreutvikle SAPs organisasjon i henhold til vedtatt 
organisasjonsplan. 
 
Styret har med bakgrunn i resultater fra ovennevnte samlinger vedtatt en rekke 
organisatoriske tiltak for å følge opp organisasjonsplanen. 
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SEMINAR FOR BYSTYREGRUPPA OG PARTISTYRET 
I januar 2017 ble det avholdt seminar på Laholmen i Strømstad. «Bli bedre sammen», hvor 
arbeidet i bystyregruppa og strategier for valgseier sto i fokus.  Det deltok 28 medlemmer på 
samlingen. 
 
I løpet av 2016 ble det gjennomført følgende temakvelder, med vekslende oppslutning: 
 

 Framtidens jernbanesatsing. 
 Omsorg 
 Vedtekter, - og Budsjett og Handlingsplanarbeid. 

 
«Ny i Arbeiderpartiet» Det ble invitert til treff for nye medlemmer høsten 2016, men kun en 
møtte.  Tiltaket gjentas i februar 2017. 
 
Planer studieutvalget har lagt, og som styret har godkjent for vårhalvåret 2017 er: 

 Programdebatt 
 

 Valgkampskolering og «våraksjon» 
 

 «Ny i Arbeiderpartiet»- treff for nye medlemmer med tilbud om påfølgende 
Stortingstur i regi av Østfold Arbeiderparti. 
 

Temakvelder: 
 Morgendagens tjenester i Sarpsborg  
 Muligheter i Sarpsborg skolen  
 Byutvikling  
 
KURS I REGI AV ØSTFOLD ARBEIDERPARTI 
Sarpsborg Arbeiderparti har vært representert på ØAPs samlinger for ledere og studieledere 
både høsten 2016 og i januar 2017. 
Sarpsborg Arbeiderparti har bidratt til rekrutteringen til, og har vært representert ved flere 
av de kurs som Østfold Arbeiderparti har arrangert. 
 
Organisasjonsplan  
Etter oppdrag fra styret utviklet studieutvalget forslag til Organisasjonsplan for perioden 
2016 – 2017.   Planen har vært ute på høring i lagene og ble godkjent av representantskapet.   
Planen er fulgt opp gjennom prosessen Sosialdemokratisk ledelse høsten 2016, og med 
påfølgende styrevedtak av flere organisatoriske tiltak. 
 
Studieutvalget har fått i oppdrag å arbeide med rullering av planen, slik at årsmøtet 2017 
kan behandle en framskrevet organisasjonsplan for 2017 – 2018, som også skal beskrive 
program- og nominasjonsprosessene i forkant av kommunevalget i 2019. 
Studieutvalget vil takke AOF for godt samarbeid.    
 
Studieutvalget takker også lagene og styret for et godt samarbeid i perioden. 
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9 Samarbeidskomiteen 
Samarbeidskomiteen har i løpet av årsmøteperioden hatt flere møter. Disse har vært preget 
av godt oppmøte fra både Ap, LO, Fellesforbundet og Fagforbundet sine representanter. Det 
fagligpolitiske samarbeidet er godt.  
Parallelt med arbeidet i samarbeidskomiteen har både partiet og bystyregruppa hatt dialog 
med tillitsvalgte og fagforeninger om aktuelle spørsmål i kommunen. Blant disse kan blant 
annet nevnes kommunens anskaffelsesreglement for byggprosjekter som Østfold 
fagforening har tatt kontakt om.  
 

10 Fagligpolitisk samarbeid med Fagforbundet 
Sarpsborg Arbeiderparti har en egen samarbeidsavtale med Fagforbundet Sarpsborg som ble 
fornyet i årsmøteperioden. Dette samarbeidet har fungert godt. Det har vært hyppig kontakt 
mellom ledelsen i Sarpsborg Ap og Fagforbundet Sarpsborg. Viktig saker som har vært 
behandlet har vært kommunens budsjett og handlingsplan, følge gammel arbeidsmiljølov 
om midlertidig ansettelser.  

11 1.mai 
Tradisjonen tro ble det en storslått 1. mai markering i Sarpsborg. De siste værmelding slo til 
og det ble pent vær og Geir Lippestad holdt en engasjerende tale til 1000-årsbyen Sarpsborg. 
Partiet deltok også aktivt i planlegningen av årets 1.mai og fikk våre paroler med i toget. Det 
ble også felles frokost med LO i Sarpsborg på Sarpsborg Scene. På Oscar Torp sin bauta holdt 
Karin Brenden Korneliussen tale, og ved Ludvig Enge var det Stig Hansen som talte. 

12 Oscar Torp-kveld 
I samarbeid med LO Sarpsborg, LO Østfold og Østfold Arbeiderparti ga Sarpsborg 
Arbeiderparti en egen festkveld i gave til byen i annledning 1000-årsjubileumet. For 100 
fremmøtte ble det underholdning, arbeidersanger, historisk foredrag med Hans Olav Lahlum 
og politisk innledning ved partiets nestleder Hadia Tajik.  

13 Kvinnepolitisk utvalg 
 
Kvinnepolitisk utvalg har bestått av: 

Leder Karin Brenden Korneliussen,  
Medlem Sissel Elisabeth Andersen, 
Medlem Camilla Stensbye. 
 
Det har i perioden lykkes å få til et utvalg bestående av 3 personer. Det har vært gjort forsøk 
med å få med et medlem fra hvert av arbeiderlagene, men det har en ikke fått til. 
 
I perioden har det vært avholdt to fylkeskonferanser og et lokalt kvinnetreff. 
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Fylkeskonferansene. 
30 april ble det avholdt konferanse med Anniken Huitfeldt. Det var bra fremmøte og det 
møtte fem medlemmer fra Sarpsborg Arbeiderparti. 
12.november var kvinneforkjemper Berit Aas foreleser på en veldig godt besøkt konferanse i 
bystyresalen i Sarpsborg. Vi var 11 medlemmer fra Sarpsborg Arbeiderparti tilstede.  
 
Lokal aktivitet. 
Det er avholdt 3 styremøter, og 1 kvinnetreff i perioden. Kvinnetreffet ble avholdt 
28.september. Kvinnetreffet hadde som tema:  

 Våre fremtredende lokale kvinnelige politikere informerte om sine ansvarsområder 

og om hvordan det er å være kvinner i ledende posisjoner i lokalpolitikken.  

 Hva lovet Sarpsborg Arbeiderparti i valget 2011  og hva har vi oppnådd?  

 Hvordan få flere kvinnelige medlemmer? 

 
Kvinnepolitisk utvalg ønsker å sette søkelyset på større aktivitet blant kvinner i partiet. Og 
målsettingen er å få rekruttert inn flere kvinner som medlemmer og få flere kvinner som 
ønsker å være aktive i lokal politikk. 

14 Ny Fane 
Sarpsborg Arbeiderparti sin fane begynner å vise tydelige tegn på tidens tann. Styret har 
nedsatt en Fanekomite for å arbeide med bestilling og utforming av nye fane. Medlemmer 
var Morten Gressum, Elsie Brenne, Arne Berg, Karin B. Korneliussen, Hannah Kardoley. 
Komiteen konstituerte seg selv 
 
Komiteen hadde i oppgave å innhente tilbud på utarbeidelse av en ny fane for Sarpsborg 
Arbeiderparti. Komiteen kunne også hente inn lokale tilbud i form av annonse. Etter mye 
arbeid blir ny fane avduket på 1.mai 2017. 

15 Sluttord 
 
Årsmøteperioden 2016 har vært en aktiv tid for Sarpsborg Arbeiderparti. Organisasjon har 
vært hovedfokuset til partistyret gjennom hele året. Det er gledelig å se at dette arbeidet har 
båret frukter i form av et aktivt studieutvalg som har tatt ansvaret for å lage spennende 
temakvelder og prosesser for organisasjonsutvikling.  
 
Partistyret har hatt som et uttalt mål å styrke arbeiderlagene og gjennomførte høsten 2016 
en prosess med sosialdemokratisk ledelse for lagstyrene. Dette var et godt arbeid som 
resulterte i den organisatoriske handlingsplanen som ble fremmet for årsmøtet 2017. 
Partileder har også hatt egne treff med laglederne for å drøfte utviklingen i Sarpsborg Ap og 
kommunen. 
 
Det kvinnepolitiske arbeidet har også blitt styrket og styret ser det som positivt at det nå er 
et aktivt kvinnepolitisk utvalg. Partiet valgte også etter valget 2015 å satse på unge kvinner i 
ledende posisjoner. Det kvinnepolitiske arbeidet er særskilt viktig inn mot nominasjon til 
kommunevalget i 2019. 
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Partistyret har også arbeidet med å rigge organisasjonen klar for Stortingsvalget høsten 
2017. Det ble gjennomført utadrette aktivitet høsten 2016 i forbindelse med den lange 
valgkampen. Partistyret er også veldig fornøyd med at Sarpsborg Ap sin Stortingskandidat 
ble nominert på 2.plass på Stortingslista til Østfold Ap. Det er mange år siden Sarpsborg Ap 
har hatt en så fremtredende plass. Hovedoppgaven for Sarpsborg Ap frem til september 
2017 er å bidra til valgseier. Partistyret har lagt frem forslag til valgkampsplan for 
representantskapet og fått denne vedtatt. 
 
Inn i 2017 vil det å verve flere medlemmer til partiet og gi disse et godt og spennende tilbud 
være viktig. Dette er også noe som gjennomsyrer den organisatoriske handlingsplanen som 
er fremlagt. Vår partiorganisasjon skal alltid være mer enn kun et valgkampsapparat. Det 
skal oppleves som meningsfullt og utviklende å være medlem i Sarpsborg Ap. 
 
Det er også viktig for partistyret å legge til rette for at Sarpsborg AUF får et sterkt lag med 
stor deltakelse i partiet. Dette er viktig både for politikkutformingen, organisasjonsutvikling 
og for fremtidig rekruttering. 
 
Partistyret har også utarbeidet forventninger til partiets frikjøpte politikere. I dette ligger 
den en forventning om et godt politisk arbeid til det beste for Sarpsborg. Samtidig skal de 
frikjøpte bidra i partiorganisasjonen, bidra til å synligjøre partiets politikk og være gode 
ambassadører for partiet. 
 
Partistyret vil takke arbeiderlagene, LO, Fagforbundet, øvrige LO-forbund og alle partiets 
tillitsvalgte for et godt samarbeid i året som har gått. 1. mai 2017 løftes partiets nye fane 
høyt og stolt for partiet og bevegelsen vår. 
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Årsberetning fra bystyregruppa 2016  
 
Gruppa har i perioden bestått av medlemmer av bystyret:  
 
Sindre Martinsen-Evje, Linda Marie Engsmyr, Svein Larsen, Elise Bjørnebekk-Waagen, Tor Egil 
Brusevold, Trine Jørgensen, Steinar Haakenstad (frem til 15.12.16), Fredrik Bjørnebekk-
Waagen, Therese Thorbjørnsen, Chiga Bisimwa Nygamugira, Naima A. Alasow, (fritak fra 
10.03.16)  Sofie Tømmerås Lyshagen (frem til 7.12.16), Klaus Lintho, Kenan Santic, Finn Arne 
Solberg, Stig A. Hansen, Stian Jensen,  Grethe-Lise Lunde Ingerø, Christin Knold Hansen, 
Christer Solheim Ryen, Per Hugo Samuelsen, Line Bunes Olsen, Pètur Haldorsson (fra 
10.03.16). 
 
Varamedlemmer (som har møtt på ett eller flere bystyremøter):  
 
Lisbeth Nesteng, Solbjørg Lervik, Karin Brenden Korneliussen, Thor Pinaas,  
Lisbet Bakke, Arild Karlsen, Ronny Øksnes 
 
Gruppestyret har bestått av: 
Svein Larsen    Gruppeleder 
Elise Bjørnebekk-Waagen  Nestleder 
Trine Jørgensen   Sekretær 
Therese Thorbjørnsen  Medlem 
Stig A. Hansen    Medlem 
 
 
Møter: 
Det har i perioden blitt avholdt 9 ordinære gruppemøter i forbindelse med bystyremøtene. 
Gruppa har også hatt møte rundt enkeltsaker, da gjerne i forbindelse med gruppemøtene til 
plan- og økonomiutvalget som byttet navn til formannskapet fra 1. september. 
 
Utmeldelser: 
Vi har to medlemmer av bystyret som har meldt seg ut av partiet. I etterkant av dette har 
gruppa og partiet hatt en konstruktiv prosess der vi har jobbet med gruppas arbeid og 
samspill. 
 
Komiteene/utvalga: 
Gruppene i de ulike komiteene/utvalga har også avholdt gruppemøter i forkant av sine 
komitemøter/utvalgsmøter, i fellesskap med våre samarbeidspartier SP, Krf, MDG og SV. 
Plan og økonomiutvalgets/formannskapets gruppe har avholdt gruppemøter i forkant med 
SP og Krf.  Komiteene endret navn til administrasjonsutvalget, utvalg for kultur- og oppvekst 
utvalg for velferd- og folkehelse og utvalg for plan-, miljø- og teknikk. 
 
Gruppestyret: 
 
Det er avholdt tre møter i gruppestyret.  Det har vært diskutert kjøreregler for gruppa, 
opplæring og arbeidsform for gruppestyret. 
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Saker: 
Bystyret behandler svært mange saker i løpet av et år. Det har vært stort fokus på 
Fastsetting av planprogram for kommunedelplan med konsekvensutredning for InterCity 
dobbeltspor Fredrikstad - Sarpsborg samt kommunereformen, og evnt. en sammenslåing 
med Rakkestad og Råde. Ved siden av Handlingsplan 2017 – 2020, årsbudsjett 2017 kan vi 
nevne: Forskrift om skoletilhørighet, Sarpsborgmarka med lysløypa, sluttbehandling av 
Planstrategi for Sarpsborg 2016-2019 og Kommunedelplan folkehelse 2016-2027. Og så har 
vi, ikke minst, holdt vårt valgløfte og gjort vedtak om fjerning av de siste dobbeltrommene. 
 
Media: 
Bystyregruppa har markert seg positivt i media i forbindelse med mange saker f.eks, god 
økonomisk styring i Sarpsborg, bypakke Nedre Glomma, ny bru over Glomma, helsehuset. 
Det bør også nevnes at Ordføreren stadig er ute i media med positive saker om byen vår! 
Noen har også vært aktive på leserbrevsiden.  Det er imidlertid behov for at enda flere av 
medlemmene gjør seg synlige i media, og skriver flere leserbrev. 
 
Mange medlemmer av gruppa er aktive på hjemmesiden og Facebook. I forbindelse med 
behandlingen av budsjettet hadde vi en større facebookaksjon der vi synliggjorde vår politikk 
og våre prioriteringer.  Medlemmene har blitt flinkere til å bruke disse arenaene for å bli mer 
synlige. 
 
Frikjøpsordningen: 
Frikjøpsordningen har i perioden vært fordelt på følgende måte: 
Svein Larsen 90 % grupperessurs 
Elise Bjørnebekk-Waagen 10 % grupperessurs og 50 % som utvalgsleder 
Therese Thorbjørnsen 20 % grupperessurs og 50 % som utvalgsleder 
Tor Egil Brusevold 20 % grupperessurs og 50 % som utvalgsleder 
Fredrik Bjørnebekk-Waagen 20 % grupperessurs (frem til 01.03.17) 
 
Konklusjon: 
Gruppa har engasjerte og positive medlemmer som ikke har vært redde for å gjøre en jobb, 
det være seg på talerstolen, i media, eller med å gyve løs på de store bunkene med 
saksutredninger. Medlemmene er sultne på å drive politikk og på å ha innflytelse. Vi er stort 
sett samkjørte og proffe i bystyremøtene, ryddige, konstruktive og engasjerte i gruppa. 

Vi har allikevel mye å ta tak i. Vi kan bli mye mer bevisst på hvordan vi bruker ulike medier, 
og hvordan vi skal kommunisere med innbyggerne. Ikke minst må vi bli enda bedre på å 
kommunisere oss imellom, bruke hverandres kompetanse og gjøre hverandre gode.  

Avslutningsvis vil vi si at vi er stolte over at vårt arbeid! Vi har kommet langt på vei, og vi skal 
løse mange oppgaver fremover i fellesskap!  

Gruppestyret 
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Arbeiderlagas årsberetninger 2016: 
 

Årsberetning for Sentrum Arbeiderpartilag 2016  
 
Laget hadde ved årsskiftet 2016-2017 i alt 148 medlemmer. I forhold til foregående år er 
dette en reduksjon på 1 medlem.  
 
Styret har i årsperioden bestått av følgende: 
Leder: Stian Jensen 
Nestleder: Therese Thorbjørnsen 
Kasserer: Anne-Gro Pedersen 
Sekretær: Lisbeth Bakke 
Medlemmer 
1. Roar Bjerke 
2. Ingelinn Buvik 
3. Andreas Lervik 
Varamedlemmer: 
1. Åge Langeland 
2. Solbjørg Lervik 
3. Egil Schjolden 
4. Eva Yssen 
5. Fredrik Bjørnebekk-Waagen 
6. Sofie Tømmerås Lyshagen ( utmeldt 7.12.16) 
 
Revisorer: Stein Haglund vara: Freddy Stenholt 
Representanter til AOF: Leder og nestleder 
 
Medlemmer til representantskapet: 
Stian Jensen 
Therese Thorbjørnsen 
Andreas Lervik 
Anne-Gro Pedersen 
Aage Langeland 
Lisbeth Bakke 
Egil Schjolden 
Ingelinn Buvik 
Roar Bjerke 
Solbjørg Lervik 
Gunnar Buvik 
Eva Yssen 
Sofie Tømmerås Lyshagen ( 7.12.16) 
Bjørn Korsmo 
Steinar Haakenstad 
Ingerlise Bråthen 
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Vararepresentanter: 
Stein Haglund 
Thor Erik Forsberg 
Fredrik Bjørnebekk-Waagen 
Bente Bjerke 
Morten Engvoldsen 
 

Valgkomite: 

Anne-Gro Pedersen, Therese Thorbjørnsen, Andreas Lervik og Fredrik Bjørnebekk-Waagen.  

 

Møtevirksomheten i årsmøteperioden: 

Styremøter: 

Det er i perioden avholdt 10 styremøter, to medlemsmøter og et julemøte.  

Styrets arbeide: 

Styret har i perioden jobbet med: 

-Mangfoldsplanen og inkludering 

- sentrumsplanen 

-byutvikling 

- Deltakelse i kursing i Sosialdemokratisk ledelse i regi av SAP 

 

Medlemsmøter: 

Det har vært avholdt to medlemsmøter i tillegg til julemøtet i perioden. Vårt første 

medlemsmøte ble avholdt i april. Her var tema Mangfoldsplanen og Sarpsborg kommunes 

arbeid med inkludering. Møtet ble avholdt på Fylkeshuset. Det var innledninger ved 

Flemming Johnsen, rådgiver i Sarpsborg kommune og Unni Espeland Marcussen, 

husansvarlig miljøterapeut i bolig for enslige, mindreårige asylsøkere.  

 

Vårt andre medlemsmøte var et åpent møte i samarbeid med Tune arbeiderpartilag og ble 

avholdt på Glenghuset i september. Tema for møtet var inkludering og hadde tittelen «Uten 

kunnskap vil vi alltid være i mørket.» . Første innleder var Mahad Usman som fortalte om 

arbeidet til Horn of Africa Youth. Han la særlig vekt på viktigheten av utdanning, og hvor 

viktige det er å ha gode rollemodeller for ungdommen. Videre snakket han også om hvordan 

en heldagsskole kan bidra til utjevning av sosiale forskjeller.  
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Utekontakten hadde ansvar for andre delen av møtet. De fortalte om sitt arbeid, hvilke 

grupper de møter og deres betydning for mange av våre innbyggere.  

Etter de to første innledningene var det servering av pizza, brus og kaffe.  

Siste innleder var Kjersti Aune fra kommunen som snakket om utvikling av Østre bydel og 

planer for fremtiden.  

Det ble åpnet for spørsmål etter hvert innlegg. Det kom mange gode innspill fra salen, og de 

fremmøtte ga uttrykk for at det hadde vært et godt møte.  

 

Julemøte ble avholdt i desember. Det var godt oppmøte, og vi hadde bestilt julemat fra 

Henrys. Ane Tømmerås leste fra boken «Pensel og penn», og vi hadde innslag av musikk og 

allsang.  

 
Folkevalgte. Blant lagets tillitsvalgte har disse hatt følgende verv i folkevalgte organer: 
Andreas Lervik 
Anne-Gro Pedersen 
Therese Thorbjørnsen 
Fredrik Bjørnebekk-Waagen 
Stian Jensen 
Solbjørg Lervik 
Lisbeth Bakke  
Kenan Santic 
 
Styrets sammenfatningsvise konklusjon: 
Sentrum arbeiderpartilag har også i året som har gått vært et aktivt lag. Vi har hatt et godt 
samarbeid med Tune arbeiderpartilag og gjennomførte et vellykket 1. mai-arrangement på 
Lande Vel. Vi samarbeidet også om det åpne møtet på Gleng i september. Flere av styrets 
medlemmer deltok også på kursrekken i sosialdemokratisk ledelse, og vi har lykkes med å 
verve noen flere medlemmer. Vi har dessverre også mistet noen medlemmer i perioden slik 
at det totale medlemsantallet er redusert med 1 medlem siden foregående år.  
 
Vi har godt oppmøte på styremøter og også i representantskapet, men vi ønsker å se flere av 
våre medlemmer på medlemsmøter og åpne møter.  
 
I høst måtte vår leder, Stian Jensen, dessverre trekke seg som leder grunnet stor 
arbeidsmengde. Therese Thorbjørnsen har derfor fungert som leder ut året.  
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Årsberetning for Tune Arbeiderpartilag 2016  
 
Tune Arbeiderpartilag har ved årsskiftet 31.12.2016 -  138 medlemmer med gyldig 
kontingent. Dette er en oppgang på 6 fra forrige år.   

 
Styret har i perioden bestått av: 
Leder:    Lisbeth Nesteng 
Nestleder:    Kai Robert Johansen 
Sekretær:    Klaus Lintho   (fritak)  
Studieleder:    Jostein Egerdal 
Kasserer:   Arne Johan Holmé 
Kvinnepolitisk ansvarlig: Sissel Elisabeth Andersen 
Styremedlem:   Christer Ryen 
Styremedlem:   Elise Bjørnebekk-Waagen 
Styremedlem:   Hilde B. Olsen 
 
Varamedlem:  Jørund Wangberg 
Varamedlem:  Grethe Brusevold  
 
Revisorer i perioden har vært:  Vararevisorer har vært: 
Oddbjørg Strømme   Jan O. Engsmyr 
Tor Minge    Marit Iversen 
 
Representanter til AOF:   Vararepresentanter: 
Lisbeth Nesteng   Kai Robert Johansen 
 
 
Medlemmer til representantskapet i Sarpsborg Arbeiderparti 
 
Lisbeth Nesteng (gjenvalg) 
Sindre Martinsen-Evje (gjenvalg) 
Arne Johan Holme (gjenvalg) 
Hilde Bärnholdt-Olsen (gjenvalg) 
Grethe Brusevold (ny) 
Linda Marie Engsmyr (gjenvalg) 
Kai Robert Johansen (gjenvalg) 
Elise Bjørnebekk-Waagen (gjenvalg) 
Oddbjørg Strømme (gjenvalg) 
Arild Karlsen (gjenvalg) 
Nina Tangnæs Grønvold (gjenvalg) 
Jostein Egerdal (ny) 
Klaus Lintho (ny) 
Christer Ryen (ny) 
Sissel Elisabeth Andresen (ny) 
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Vara  
Jon Sigurd Ramo (ny) 
Chiga Bisimwa (gjenvalg) 
Bjørn Eriksen (gjenvalg) 
Line Olsen (gjenvalg) 
Jan O. Engsmyr (gjenvalg) 
Marit Iversen (gjenvalg) 
Randi Simensen (gjenvalg) 
Tor Minge (gjenvalg) 
Jørund Wangberg (ny) 
Anwar Poya (ny) 
Elisabeth Hatlem- Erikson (ny) 
 
Medlemmer fra laget har følgende verv i: 
Bystyret 
Medlemmer:      Varamedlemmer: 
Sindre Martinsen-Evje    Lisbeth Nesteng 
Linda Marie Engsmyr     Jørund Wangberg 
Elise Bjørnebekk-Waagen    Arild Karlsen 
Chiga Bisimwa Nyamugira    Margit Kristine Axelsen 
Christer Solheim Ryen    Charlotte Sørensen 
Line Bunes Olsen     Elisabeth Hatlem-Eriksson 
 
Formannskapet:  
Medlemmer:      Varamedlemmer: 
Sindre Martinsen-Evje     Elise Bjørnebekk-Waagen 
Linda Marie Engsmyr     Line Bunes Olsen 
 
Utvalg for plan, miljø og teknikk 
Medlemmer:  
Klaus Lintho, fraksjonsleder, Line Olsen 
 
Utvalg for kultur og oppvekst 
 
Utvalg for velferd og folkehelse 
Elise Bjørnebekk-Waagen, leder 
Christer Solheim Ryen, nestleder 
Lisbeth Nesteng, fraksjonsleder 
 
Administrasjonsutvalget 
Et partssammensatt utvalg for behandling av saker som gjelder forholdet mellom kommunen som arbeidsgiver 
og de ansatte. 

Medlemmer   Varamedlemmer 
Linda Engsmyr   Elise Bjørnebekk-Waagen og Line Olsen 
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Medlemsmøter.   

 På medlemsmøte 16. mars orientere gruppeleder Svein Larsen om «Nye 

delegeringsreglementet». 

 Sammen med Sentrum Arbeiderpartilag arrangerte laget medlemsmøte/åpent møte 

på Lande Bo-senter 1. mai. Innleder var Elise Bjørnebekk-Waagen. Servering var 

lapskaus, kaffe og kaker. Underholdning ved Kai Robert. 

 Lagets sterke interesse for vannkvaliteten i Tunevannet resulterte i et stort åpent 

folkemøte 9.mai på Roklubben. Sentrale politikere, personer fra teknisk 

administrasjon og media møtte. I tillegg møtte mange av naboene til Tunevannet.   

Tema for møtet var: «Hva med denne sommeren?»  Debatt leder var Tor Andersen – 

tidligere frokostvert i radio P4.  

 Laget arrangerte også sammen med Sentrum arbeiderpartilag medlemsmøte/åpen 

dag på Glenghuset 22. september. Tema var «Uten kunnskap vil man alltid være i 

mørket.» Hvordan gjøre Sarpsborg til en mer inkluderende kommune? 

 
Eksterne møter 
Kai Robert Johansen deltok i mars på møte om Arbeiderpartiets ideologi hvor Hadia Tajik var 
foredragsholder.  Styret har deltatt på felles lagsstyremøter i regi av Sarpsborg 
Arbeiderparti. 
 
Styremøter.   
Det har blitt avholdt 8 styremøter i perioden. 
28.01. - 16.03. - 31.03. - 20.04. - 31.10. - 29.11.2016 -  og 16.01. og 31.01.2017. 
 
Saker som er behandlet: 
Delegeringsreglementet 
Eventuelt salg/detaljreguleringsplan av Bukkenes leirområde. 
Programdebatten v/studieleder Jostein Egerdal, oversendt SAP-se også under skolering. 
Økonomisk fordeling fra Sarpsborg ap til laga 
Regionreform 
Prosess for budsjett og handlingsplan 
Organisatorisk handlingsplan 
Prosjekt ”Ny glans til Tunevannet”  
Medlemsverving og kontingent arbeid 
 
1. mai 
Laget arrangerte revelje på Grålum, Greåker, og Jelsnes.  Musikk ved Greåker musikk korps og 
musikkorpset Harmonien.  Flere av medlemmene gikk i tog. I tillegg kom arrangementet på 
Lande bo-senter. 
 
Skolering/ medlemsutvikling. 
Lagets medlemmer har benyttet seg av skoleringstilbudet til Sarpsborg Arbeiderparti - og 
deltatt på kurset i Sosialdemokratisk ledelse.   
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Studieleder 
Studieleder har utarbeidet følgende forslag til programdebatten:  
Større satsning på yrkesfaglig studieretning  
Heldagsskole 
Fjerning av kontantstøtten  
Flere lærere i skolen  
 
Kvinnekontakt 
Kvinnekontakten har deltatt på ”Jentesamling”  i regi av ØAP og Konferanse om 
hersketeknikker og hvordan vi forholder oss til dem v/Berit Ås 
Sammen med kvinnekontakten i SAP har lagets kvinnekontakt også arrangert kurs og 
samling. 
 
Media 
Flere av lagets medlemmer og tillitsvalgte ha vært aktive i media og på sosiale medier, og 
profilert partiet på en god måte.  Vi har fått god dekning i Sarpsborg Arbeiderblad vedr lagets 
engasjement i vannkvaliteten på Tunevannet. Vi ønsker oss mer fokus på vannkvaliteten i 
Tunevannet i fremtiden. 
 
Konklusjon 
Tune Arbeiderpartilag er fornøyd med året. Likevel ønsker vi oss enda flere aktive 
medlemmer og enda større oppslutning om lagets aktiviteter. Vi har god økonomi og laget 
har i denne perioden lagt et godt grunnlag for neste års aktiviteter.  Laget har engasjerte og 
positive medlemmer og tillitsvalgte som ikke har vært redde for å gjøre en jobb. 
 
 
Lisbeth Nesteng    Kai Robert Johansen 
(sign) leder     (sign) nestleder 
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Årsberetning for Borgen Arbeiderlag 2016  
 
Styret:    
Årsmøte som var 17.02.16 valgte følgende til styret:  
Leder:    Tor-Egil Brusevold 
Nestleder:   Ole Jørgen Hommeren 
Sekretær:   Inger-Johanne Fjeldbraaten 
Kasserer:   Inger-Christin Torp 
Studieleder:   Karin Brenden Korneliussen 
Styremedlem:  Grethe Lise Lunde Ingerø 
Styremedlem:  Kristine Oshaug Andersen 
Styremedlem:  Einar Lunde 
Varamedlem:  Per Hugo Samuelsen 
Varamedlem:  Anne Ragnhild Hasle 
Varamedlem:  Åge Willy Elstrøm 
Varamedlem:  Petur Halldorson 
 
Revisor:  Heine Nilsen 
 
Møter: 
 
Styret har hatt 11 styremøter i perioden. I tillegg har det vært 4 felles styremøter med 
Navestad og Søndre Skjeberg Arbeiderlag.  
 
For medlemmer og andre interesserte ble det arrangert sammenkomst 1. mai på tidligere 
Skjeberg rådhus med appell fra Elise Bjørnebekk Waagen og opptreden fra lokale krefter 
inkludert Kulturskolen og Borgen sangkor. Det var stor oppslutning om arrangementet med 
vel 100 deltagere. Arrangementet var et samarbeid mellom Borgen, Søndre Skjeberg og 
Navestad Arbeiderlag.  
 
Våren 2016 var det også et felles medlemsmøte for de 3 lagene med kommunens 
planstrategi som hovedtema. Plansjef Anne Elisabeth Ramtvedt i kommunen innledet.  
 
Flere av styremedlemmene i Borgen Arbeiderlag har deltatt aktivt høsten 2016 i kurs i 
sosialdemokratisk ledelse hvor alle lagsstyrer i Sarpsborg Arbeiderparti var invitert. Kurset 
gikk over 3 kvelder.  
 
Aktiviteter:  
 
På felles styremøter mellom lagene har følgende temaer vært sentrale:  

- Organisatorisk handlingsplan for Sarpsborg Arbeiderparti 

- Programprosessen i partiet sentralt.  

- Budsjett for Sarpsborg kommune 

- Frivillingsentral Øst med orientering fra leder i sentralen 
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Laget har i forkant av møter i representantskapet gått gjennom og drøftet saker til 
representantskapet så langt det har latt seg gjøre. Saken om dobbeltspor, jernbanetrase og 
ny sarpebru har vært drøftet ved flere anledninger.  
 
På ett av styremøtene i laget ble saken vedrørende bygging av ny hall på Sandbakken 
gjennomgått med innledning fra utvalgsleder Therese Thorbjørnsen.  
 
Verving av nye medlemmer har også vært sentralt. Laget satte seg konkrete mål for 
medlemsverving i forbindelse med kurs i sosialdemokratisk ledelse.  
 
Ved oppstart av perioden ble det utarbeidet aktivitetsplan for laget. Denne har dannet 
grunnlag for lagets arbeid og er gjennomført.  
 
Lokaler:  
 
Laget disponerer faste lokaler i ASVO-bygget på Borgen. Kantina brukes til møter. Laget har 
også eget kontor og lagerrom i bygget. Dette er en ordning som erstatter lagets livsvarige 
bruksrett til Fremtidsborg som er solgt og revet. Lagets løsning for lokaler er en klausul som 
ble lagt inn ved salget av Fremtidsborg til ASVO.  
 
Representasjon:  
 
Laget er representert i styret for Sarpsborg AP med Karin Brenden Korneliussen som er 
kvinnepolitisk kontakt og Anne Ragnhild Hasle og Inger-Johanne Fjeldbraaten som begge er 
vara til styret.  
 
I representantskapet for Sarpsborg AP sitter hele styret samt 1. vara til styret. 
Varamannslista til representantskapet er som for styret.  
 
Faste medlemmer fra Borgen i bystyret for perioden 2015 – 2019 er Tor-Egil Brusevold, 
Grethe-Lise Ingerø, Per Hugo Samuelsen,Petur Halldorsson og Finn Arne Solberg.  
 
I fylkestinget for perioden 2015-2019 sitter Inger-Christin Torp. Hun er også medlem av 
kontrollkomiteen i partiet sentralt.  
 
Petur Halldorsson er nestleder i utvalg for oppvekst og kultur. Grethe Lise Lunde Ingerø er 
medlem og fraksjonsleder i samme utvalg.  
 
Tor Egil Brusevold er leder av utvalg for plan, miljø og teknikk og Finn Arne Solberg og Inger-
Johanne Fjeldbraaten er medlem av samme utvalg.  
 
Inger-Christin Torp er nestleder i kontrollutvalget og Per Hugo Samuelsen er medlem.  
  
Karin Brenden Korneliussen valgt som styreleder i Frivilligsentralen sentrum. Jon Fjærvik er 
styreleder i Frivilligsentral Øst.  
 
Leder og studieleder er medlemmer av representantskapet i Østfold AOF.  



 

Side 24 av 28 
 

Medlemmer:  
 
Pr. 31.12.16 har laget 70 betalende medlemmer.   
 
Sluttord:  
 
2016 har i likhet med tidligere år også vært et aktivt år i Borgen Arbeiderlag. Det har vært 
lagt stor vekt på felles lagsmøter med Navestad og Søndre Skjeberg.  
 
Tiltak med sikte på å verve og aktivisere nye medlemmer bør stå sentralt i kommende 
periode i tillegg til deltagelse i valgkampen for stortingsvalget 2017. Engasjement i forhold til 
lokale saker bør også videreføres og styrkes.  
 
Borgen den 15.02.17 
 
Styret 
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Årsberetning for Nordre Sarpsborg Arbeiderlag 2016  
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Årsberetning for Navestad Arbeiderlag 2016  
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Årsberetning for Søndre Skjeberg 2016 
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Årsberetning for AUF 2016  
 
 
 
 
 
 
 
 


